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Møtereferat. 
  

Møte 02-2013.  

 

Møte avholdt på Lysaker 11.09.2013 kl. 10.00  
Tilstede: Olav Lien-Haldor Tryggestad-Ola Gumdal- Per Hagesæter- Tore Foss 

 

Referat sendes: Møtedeltakerne, medlemmer i Mesta PF, Harald Rafdal, Per Arne Berge.  

 

 

NB!  Møtereferatet vil bli utsendt pr. e-post til medlemmer med kjent e-postadresse. 

Dere som får referatet pr. brevpost har vi ikke kjent e-postadresse på. 

Ber om dere som har tilgang til e-post, sender adressen til meg på olagumd@online.no 

eller pr. sms 91130095. Dette for å spare porto. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Sak 1: Referat fra møte 01/ 2013/Årsmøte 2013.  

 

Vedtak: Referatet godkjent. 

      

Sak 2: Medlemspleie 

 Orientering til våre medlemmer om Mesta’s rabattordninger til ansatte og våre 

medlemmer. 

 Informasjonsflyten til våre medlemmer etter at Refleks ble innstilt. Blir 

pensjonistforeningens brosjyre utsendt til alle nye pensjonister? 

 Hvordan kan vi få medlemmene til å ta mere ansvar for egen og andres trivsel? 

Tilbakemelding fra våre medlemmer om forslag til tiltak som kan øke 

medlemstallet, initiativ til å starte flere møteplasser for medlemmene, generelle 

tiltak som gjør det interessant å være medlem av pensjonistforeningen. 

 

 

Vedtak:  

Vi tar kontakt med innkjøpsseksjonen for om mulig å skaffe de tilbud som til enhver tid er 

aktuelle også for våre medlemmer på like linje som de ansatte.. Oppdaterte tilbud vil vi sørge 

for blir utsendt medlemmene når endringer skjer. Dette er en sak vi anser som meget viktig 

for alle medlemmer. 

Ansv: Haldor/Tore 
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Vi tar kontakt med den nye kommunikasjonssjefen i Mesta angående manglende informasjon 

av ymse slag etter at bedriftsavisen Refleks ble nedlagt.  

Medlemmer som har tilgang til internett kan skaffe seg en viss info. på Mesta’s internettside: 

www.mesta.no. Men andre har få eller ingen mulighet til den dette. Dette ønsker vi en bedring 

på. Få bekreftelse på at vår brosjyre blir utsendt til alle nye pensjonister. 

Ansv: Olav/Ola 

 

Vedlagt dette referatet ligger et brev med som konkluderer med noen spørsmål til våre 

medlemmer som vi gjerne ønsker tilbakemelding på. Vi håper på så mange som mulig kan 

ta seg tid til å gi oss tilbakemelding på dette. Vi vil på alle mulige måter at Mesta 

pensjonistforening skal bli den ”møteplassen” for våre medlemmer som både Mesta’s ledelse 

og styret i pensjonistforening ønsker. 

 

 

 

 

   

Sak 3: Fra Pensjonistforbundet. 

 Vi har fått tilsendt spørreskjemaet ”En organisasjon i endring” fra 

Pensjonistforbundet. 

Vi sender tilbakemelding om dette. 

Ansvar: Haldor/Olav 

 

 Årets TV-aksjon går i år til Nasjonalforeningens arbeid med demens. 

 Pensjonisforeningens høringssvar”Ny kunnskapsstratergi NAV” 

 

 

Sak 4: Fra kasserer. 
 

Kasserer orienterte om foreningens økonomi som er tilfredsstillende. 

Etter kontingentutsendelse er det 6 medlemmer som ikke har betalt. Dette kan være av 

forskjellige grunner.  

 

Sak 5: Eventuelt. 

 

Ingen saker.                 

 

 

 

 

Neste møte: Primo desember. 

 

 

 

 

Ola Gumdal 

Sekr. 
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